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Referat af bestyrelsesmøde d.  kl. 19.00 – 21.00 

På Teams  
 

O = Orientering D= Drøftelse  B = Beslutning 

 

Forplejning: Det sørger man selv for 😊 

 

Deltagere: David Ahle, Stefan Lindholt, Carsten Sørensen, Gitte Hovmark, Jesper Hammelsvang, Maja Buch, Tina Bækgård Lystbæk, Ole Nielsen, Mette Yding, Jan 
Kjellstrøm, Flemming Poulsen. 

Referent: Flemming Poulsen 

 

PUNKT ANSVARLIG TY

PE 

TID REFERAT 

1. Opsummering af referat fra sidst, 

og godkendelse af dagsorden 

samt punkter til eventuelt. 

 

David O/

B 

19.00 Godkendt. 

2. Præsentation af nyt 

bestyrelsesmedlem   

 

Jan  O 19.05  Tina præsenterede sig selv som nyt bestyrelsesmedlem. 

Tina repræsenterer daginstitutionen i bestyrelsen. 
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3. Regnskabsafslutning 2020 samt 

budget for 2021 (bilag 1, 2, 3, 4 

og 5) 

 

Mette/Jan 

 

O 19.10 Regnskab og budget blev gennemgået. 

 

2020 resultat for børnehave og vuggestue viser et mindre 

overskud. 

 

2020 resultat for skole + SFO balancerer.  

 

Budget 2021 for vuggestue, børnehave, skole og SFO blev 

fremlagt.  

Bestyrelsen havde ingen indvendinger til disponeringen.  

 

4. Corona – Update  

 

 

 

Mette, Jan og 

Flemming 

 

O/

D 

19.25  Vores medarbejdere klarer det rigtig fint, og vi har siden 

genåbningen i uge 6 ikke været ramt af Covid-19 

smittetilfælde.  

 

Forældrene viser stor forståelse for de begrænsninger og 

udfordringer Corona medfører for dagligdagen både i 

daginstitution, skole og SFO. 

 

På skolen har vi haft ca. 20% af eleverne inde på skolen i 

nødundervisning. Vores 5. og 6. klasse er desværre stadig 

hjemsendte og modtager fjernundervisning.  

Der er endnu ikke fuldt fremmøde i vores SFO.  

I daginstitution har vi normalt fremmøde. 

 

Bestyrelsens feedback vedr. kommunikation, 

fjernundervisning og genåbning.  

 

✓ Generelt er forældrene meget tilfredse med 

fjernundervisningen og genåbningen for 0 – 4. 

klasse.  

 

✓ På nogle årgange kunne der måske godt gives lidt 

mere information omkring klassens aktiviteter. 

 

✓ Det kunne være fint med ekstra fokus på 

bevægelse i undervisningen, når man tager i 
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betragtning at mange elever har være inaktive i en 

lang periode. 
 

 

 

5. Forældreforeningen – der er pt. 

udfordringer med placeringen af 

pengebeholdningen og der ønskes 

en drøftelse af foreningens 

fremtid og styring af midlerne.  

 

Mette  19.35 Vi har pt. ca. kr. 33 000,- på forældreforeningens konto. 

Vi skal have fundet en ny ordning i forhold til, hvordan vi 

økonomistyrer det. Mette eftersøger en løsning, og spørger 

ind til hvorvidt vi skal fortsætte med forældreforeningen. 

Der arbejdes videre med punktet på næste 

bestyrelsesmøde.  

Stefan undersøger nærmere hvordan det kan håndteres. 

 

6. Byggeri (bilag 6)  

 

 

Mette og Jan  

  

O 19.50  Daginstitution og vuggestue er nu færdigtegnet, og 

tegningerne blev præsenteret.  

Tegningerne for skolebyggeriet præsenteres på næste 

bestyrelsesmøde (der er ikke de store ændringer siden 

sidste præsentation af tegningerne.  

Vi er nu klar til at der bliver søgt om byggetilladelse, og 

byggeriet sendes i udbud.  

Vi forventer at påbegynde skolebyggeriet pr. 1. august 

2021 og institutionsbyggeriet omkring uge 42 - 2021.  

 

7. Planer for ny vejføring og høring 

om kommuneplan 

- Skal bestyrelsen indsende 

høringssvar? 

 

Gitte/David  O/

D/

B 

20.00 Gitte uddybede det fremsendte materiale.  

 

Bestyrelsen er godt tilfredse med løsningen, og vi bakker 

op om lokalrådets høringssvar. David skriver kort 

høringssvar, hvor dette vil fremgår. 

 

Vedr. kommuneplanen. Drøftelsen udskydes til næste 

bestyrelsesmødemøde. Gitte fremsender materiale til 

bestyrelsen. 

 

8. Input til årsberetningen  Mette/Jan/David  

 

D 20.20  Udskydes til næste møde. 
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Nyt fra Gullestrup Børnecenter  O 20.35  Formanden – Intet nyt.  

 

Ledelsen 

✓ Vores nye pædagog, Lisbeth, er startet i SFO´en. 

✓ Vi har ansøgt om afkortning af skoledagen for 4. – 

6. klasser samt SPB og SPC i skoleåret 2021-22. 

✓ Den nationale trivselsmåling er udsat på ubestemt 

tid af BØRNE- OG 

UNDERVISNINGSMINISTERIET.  

✓ De nationale test gennemføres i perioden d. 1/3 – 

30/4 2021.  

✓ Vi har fået tilknyttet en ordblindevejleder – Urik.  

Han vil i samarbejde med vores læsevejleder sørge 

for, at vi finder og får hjulpet alle de elever der er 

ordblinde.  

✓ Mandag d. 1/3 tager vi imod Lene, som er vores 

nye barselsvikar for Carina. 

✓ Næste kvalitetsrapport skal omhandle skoleåret 

2020-21 og arbejdet påbegyndes i efteråret 2021.  

✓ Medarbejderne i skoledelen tilbydes to gange 

ugentligt mulighed for at blive kvikteste på skolen 

af Herning Kommunes mobile testenhed. 

 

Medarbejderne - Intet nyt. 

 

Eventuelt og punkter til næste møde d. 

17. marts  

David  B  ✓ Dato for fælles bestyrelsesmøde m. Tjørring 

skole og Lundgårdskolen i okt./nov. 2021.  

✓ Input til årsberetningen.  

✓ Høringssvar vedr. Kommuneplanen. 

✓ Byggeri. 

 

Godkendelse af referat David  B  Grundet tidspres sendes referatet til godkendelse 

hos alle bestyrelsesmedlemmer. 

 

 

  


